
Zápis z členské schůze ZO ČSCH Exotáři Východní Čechy – Rozběřice, 20.4.2024 
 
Místo konání: zasedačka obecního úřadu Rozběřice 
 
Začátek: 17:15 hod. 
 
Přítomni: 
Jiří Vojtěch, Jiří Stejskal, Jan Potůček, František Rulík, Martin Voborník, Arnošt Solař, Karel Hanuš, 
Miloslava Ducháčová, Radek Smejkal, Jiří Mach (Přelouč), Alena Machová, Jiří Mach (HK), Jan 
Skořepa, Miloslav Poledno, František Rérych, Pavel Dobiáš, Hana Kratochvílová. 
 
Hosté: Michal Derner, starosta Všestar 
 
 
Navržený program jednání: 
 

1) Zahájení, uvítání – Vojtěch 
 
2) Výročí – Vojtěch, Stejskal  

 
3) Zpráva KK - Voborník 

 
4) Zápis ze schůze - Potůček 

 
5) Informace výstavního výboru - Vojtěch 

 
6) Klubová výstava zebřičkářů na naší výstavě  – Vojtěch  

 
7) Soutěž mladých chovatelů – Vojtěch 

 
8) Kdo bude co vystavovat - Vojtěch 

 
9) Časový rozpis výstavy - Stejskal 

  
10) Krátké zhodnocení VIP setkání v Jirnech – Stejskal 

 

11) Diskuse – návrhy, kritika 
 

12) Závěr - Vojtěch 
 
 
Zápis z jednání: 
 

1) Předseda ZO přivítal všechny přítomné a informoval o omluvených a očekávané návštěvě 
zástupců obce Všestary 
 

2) Předseda ZO v zastoupení člena výboru Jana Holana informoval o kulatých narozeninách 

člena Radka Smejkala a společně s jednatelem ZO mu předali dar za ZO. 

 



3) Člen kontrolní komise Martin Voborník konstatoval, že se členské schůze účastní 17 členů ZO, 

schůze není usnášeníschopná. Po uplynutí dalších 15 minut KK konstatuje, že členská schůze 

už je usnášeníschopná. 

 

4) Zápis z dnešní členské schůze pořídí člen Jan Potůček 

 

5) Předseda ZO informoval o získání dotace od Pardubického kraje na naši první výstavu 

v Pardubicích a zajištění záštity hejtmana i jeho účasti na slavnostním otevření. Předseda a 

jednatel ZO domluvili schůzku s hejtmanem Královéhradeckého kraje, u kterého budou 

rovněž žádat o podporu. Na slavnostní zahájení výstavy byl pozván i starosta Všestar, pod 

které spadají i Rozběřice, v nichž si ZO pronajímá bývalou prodejnu potravin jako zázemí pro 

výrobu a skladování výstavního fundusu a krmiva. Předseda ZO také informoval o zdárném 

průběhu získávání partnerů a sponzorů výstavy. 

 

6) Předseda ZO informoval o zájmu Klubu chovatelů zebřiček uspořádat v rámci naší výstavy 

jejich celostátní klubovou výstavu. V tom případě by se z pardubické výstavy stala třetí 

největší výstava exotického ptactva v České republice. Klub by si zajistil vlastního 

posuzovatele z Německa. Za každou bodovačku by zaplatili 55 Kč (v ceně je využití výstavního 

softwaru Birdifly). Klub dostal nabídku využít čtyři místa pro reklamu. 

 

7) Předseda ZO informoval o možnosti pořádat v rámci výstavy soutěž mladých chovatelů, která 

by byla podpořená Pardubickým krajem. Přímo v naší ZO je jediný dětský člen, ale na výstavě 

se zúčastní i rodinní příslušníci dalších členů. Člen ZO Radek Smejkal navrhuje oslovil existující 

kroužky chovatelů a nabídnout jim možnost vystavit exoty. Další možností je oslovení 

základních škol s možností, aby děti, které chovají exotické ptáky, mohly vystavovat. Členka 

ZO Marie Foltýnová navrhuje všem dětským vystavovatelům nějakou cenu ve formě 

čokoládové medaile apod. 

 

8) Předseda ZO opětovně vyzval členy ZO, aby přislíbili vystavení konkrétních vzácných a 

ohrožených druhů, u kterých se bude vyrábět speciální popiska. 

 

9) Výstavní výbor připraví do příští schůze časový rozpis výstavy. Stavění začne ve středu ve 

12:00 hod. bodovanou částí. Slavnostní otevření bude v pátek v 9:00 hod., během pátku ZO 

zajistí účast ZŠ a MŠ. Rozproudila se diskuse, zda by školy měly za účast platit nebo ne. 

Jednatel ZO informuje o záměru vstupného 30 Kč pro dítě za školní výpravu, přičemž by 

každé dítě dostalo volný vstup pro další dítě v doprovodu placeného dospělého. 

 

10) Jednatel ZO informoval o proběhlém VIP setkání chovatelů v Jirnech, kterého se zúčastnila 

celá řada členů naší ZO. Záměr uspořádat s CK Primaroute zájezd do zoologických zahrad a 

ptačích parků ve Francii se příliš nevydařil, z celé ZO se přihlásilo pouze šest členů. Rovněž na 

chovatelský seminář ve slovenské Kálnici se letos ze ZO chystají jen tři členové. 

 

11) Předseda ZO informoval o prodejních místech na výstavě. Budou tři prodejní stánky, jeden 

obsadí Alu Hobby, druhý bude prodej ptáků a třetí bude pro zverimex (v jednání je Sirius 

z Hradce Králové).  



 

12) Předseda ZO ukončil oficiální část členské schůze a vyzval k volné zábavě. 

 
Zapsal: Jan Potůček 

 


